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Protokół z XXVI  

sesji Rady Gminy z dnia 23 listopada 2016 roku. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 14.57.  

W sesji udział wzięło 13 radnych, 10 pracowników urzędu gminy, 3 zaproszonych gości i 2 

osoby zainteresowane obradami. 
 

Porządek obrad: 

1.Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy.  

2) Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołów z XXIV i XXV sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o funkcjonowaniu systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na 

terenie gminy. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2016 rok, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 – 2020, 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego, 

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

5) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, 

6) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i 

zwolnień w tym podatku, 

7) w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych, 

8) w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2017.  

9) w sprawie przejęcia w zarząd od Powiatu Toruńskiego drogi powiatowej nr 

2001C Rzęczkowo – Zarośle Cienkie,  

10) w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej o 

charakterze motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych 

zamieszkałym w Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu 

postępowania w tych sprawach. 

4.Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady XXVI sesji Rady Gminy, przywitał obecnych i stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał. Przypomniał, 

że do porządku obrad doszły dwie uchwały pierwsza w sprawie przejęcia w zarząd od 

Powiatu Toruńskiego drogi powiatowej nr 2001C Rzęczkowo – Zarośle Cienkie, a druga w 

sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej o charakterze 

motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych zamieszkałym w Gminie 

Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych sprawach. 

Porządek obrad został poddany pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

został przyjęty jednogłośnie. Protokoły z XXIV i XXV sesji Rady Gminy były powszechnie 

dostępne i zapytał, kto z radnych ma do nich uwagi. Nikt z radnych nie miał pytań do 

protokołów. Po przeprowadzonych głosowaniach protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

Poprosił o omówienie funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na 

terenie gminy. 

Ad. 2 Informacja o funkcjonowaniu systemu gospodarowania odpadami komunalnymi 

na terenie gminy. 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie 

Przedstawiła ww. informację. – Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję i jako pierwszy zapytał, czy liczba nieruchomości objętych systemem, 

która się zwiększa wynika z tego, że nowe domy zostają oddane do użytku, czy gmina sama 

znajduje jeszcze nie zgłoszone budynki. Wyjaśniła, że w większości są to nowe budynki, ale 

domy, które wzbudzają wątpliwości są sprawdzane ile faktycznie rodzin w nich zamieszkuje. 

Są dostępne bazy danych np. podatkowa i cały czas weryfikowane jest czy zgłoszenia w 

deklaracji są prawidłowe.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego 

Zapytał do kiedy obowiązuje aktualna umowa z MPO. 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie 

Wyjaśniła, że do końca grudnia 2017 roku. Wspomniała, że do tego czasu prawo ma się 

zmienić i być może to ZUK będzie mógł odbierać odpady bez konieczności przeprowadzania 

przetargów.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie tematu. Poprosił o omówienie zmian w budżecie.  

Ad. 3 Podjęcie uchwał. 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika 

Na podstawie uzasadnienia do uchwały omówiła zmiany w budżecie na 2016 rok. 
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Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i poprosił zastępcę wójta o omówienie punktu 10 uzasadnienia. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Wyjaśnił, że nasza gmina stara się robić jak najwięcej może w dziedzinie sportu, dlatego 

kiedy wpłynęło do nas pismo z Departamentu Sportu Urzędu Marszałkowskiego z propozycją 

utworzenia szkółek kolarskich, to chętnie się na to zgodziliśmy. Jest to narodowy program. 

Jak wiadomo nasza gmina „rowerem stoi”, mamy wiele wyróżnień w dziedzinie rowerowej.  

Planujemy budowę nowych dróg rowerowych, aby poprawić bezpieczeństwo, dlatego z 

chęcią przyjęliśmy tę propozycję. Dofinansowanie szkółki kolarskiej przy szkole w Górsku 

będzie możliwe po dokonaniu tej zmiany w budżecie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do tego projektu.  

Nikt z radnych nie zgłosił się w tej sprawie, a radny Janusz Fifielski złożył wniosek o 

nieodczytywanie uchwał w całości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Poddał uchwałę pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/156/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2016 rok została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Joanna Chacińska – zastępca skarbnika 

Wyjaśniła, że ze względu na zmiany w budżecie należy dokonać stosownych zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania. Nikt z radnych nie zgłosił się. Poddał uchwałę 

pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/157/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020 została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta dla celów podatku rolnego, 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków 

Odczytała projekt uchwały. Powiedziała, że proponuje się przyjęcie stawki takiej jak w roku 

bieżącym. Strata do górnej stawki wyniosłaby ok 28 tys. zł. Stawka proponowana to 51 zł za 

dt.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Wyjaśnił, że mimo nie podwyższania stawki to i tak bardzo mocno zbliżyliśmy się do tej 

wyznaczonej przez Główny Urząd Statystyczny. Zapytał, czy radni mają pytania do 

omawianego projektu uchwały. Nikt nie głosił się. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/158/2016 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków 

Wyjaśniła, że w stosunku do ubiegłego roku proponuje się podwyższenie podatku od 

budynków mieszkalnych o 0,02 zł, budynków z działalnością gospodarczą o 1 zł za m3, od 

budynków pozostałych o 0,10 zł, od gruntów pozostałych 0,01 zł oraz od gruntów 

związanych z prowadzenie działalności gospodarczej o 0,01 zł. Zysk jaki gmina może 

osiągnąć w stosunku do ubiegłego roku to kwota w wysokości ok 127 tys. zł. Do górnych 

stawek stracimy ok, 1,5 mln zł.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie uchwały. Powiedział, że już wcześniej dyskutowano na temat 

tej uchwały i uważa, że jest to dobra zmiana, ponieważ nasi mieszkańcy nie zasługują, aby 

stosować tak wysokie podatki jak górne stawki proponowane przez GUS. Nikt z radnych 

nie zadał pytania do projektu uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/159/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu nr 5 w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości.  

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków 

Wyjaśniła, że zwolnienia pozostają na poziomie roku bieżącego, a uchwała musi zostać 

podjęta ponieważ zmieniły się stawki podatku od nieruchomości.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/160/2016 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości została podjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków 
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Powiedziała, że przypis na 2016 rok podatku od środków transportowych wynosi ok 159 

tys. zł. Według górnych stawek ustawowych jakie zaproponował minister byłaby to kwota 

ok 330 tys. zł. Strata do górnych stawek wyniosłaby ok 187 tys. zł.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/161/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o ochronie przeciwpożarowej członek OSP, który uczestniczy 

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez PSP lub gminę 

otrzymuje ekwiwalent pieniężny w wysokości ustalonej przez Radę Gminy w drodze 

uchwały. Takie stawki regulowała uchwała z 2008 roku. Gmina wypłacała strażakowi 10 zł za 

każdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym, a 5 zł za każdą godzinę udziału w szkoleniu 

pożarniczym. W tej uchwale proponuje się obniżenie stawki za każdą godzinę udziału w 

szkoleniu pożarniczym z 5 do 3 zł, wynika to z tego, że dotychczas na skutek wewnętrznych 

ustaleń między strażakami gmina nie płaciła za udział w szkoleniu teoretycznym, które 

odbywa się zazwyczaj w domu, płaciliśmy tylko za udział w części praktycznej szkoleń. 

Dlatego, aby uniknąć podejrzeń, że nie właściwie stosujemy prawo wprowadzamy stawkę 

niższą, ale będziemy płacić za część praktyczną i część teoretyczną szkolenia. Po 

zastosowanej zmianie w stosunku do bieżących składek budżet gminy wypłaciłby o 602 zł 

więcej, jesłi zastosujemy składki z proponowanej uchwały.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/162/2016 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy 

Zławieś Wielka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2017. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i wolontariacie Rada 

Gminy jest zobowiązana do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania 

programu ustalić taki program. Podjęcie tej uchwały musi być poprzedzone 

przeprowadzeniem konsultacji. Były one ogłoszone 31 października i trwały od 8 do 11 

listopada a w ich trakcie nie wypłynęły żadne uwagi ani propozycje do programu. 

Zaproponowany program współpracy zawiera wszystkie elementy, które są wymienione w tej 

ustawie. W naszej uchwale priorytetowym zadaniem będzie wypoczynek dzieci i młodzieży 

oraz wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej. Uchwała określa również wysokość 

kwoty przeznaczonej na realizację programu i wynosi ona 70 tys. zł. Na sport przeznacza się 
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50 tys. zł, a na wypoczynek 20 tys. zł. Dodała, że projekt uchwały nie różni się od 

poprzedniego.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się. 

Odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/163/2016 w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2017 została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu w sprawie przejęcia w zarząd od 

Powiatu Toruńskiego drogi powiatowej nr 2001C Rzęczkowo – Zarośle Cienkie.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Powiedziała, że musimy wziąć w zarząd ww. drogę powiatową ponieważ inaczej nie 

moglibyśmy wystąpić na dofinansowanie jej remontu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował, dodał, że jest to dla nas korzystne, ponieważ dzięki temu uda się pozyskać 

znaczną część środków na remont drogi z Urzędu Marszałkowskiego. Zapytał, czy radni mają 

pytania do uchwały. Nikt nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/164/2016 w sprawie przejęcia w zarząd od Powiatu Toruńskiego drogi 

powiatowej nr 2001C Rzęczkowo – Zarośle Cienkie została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu w sprawie szczegółowych 

warunków udzielania pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym uczniom szkół 

podstawowych i gimnazjalnych zamieszkałym w Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej 

pomocy oraz trybu postępowania w tych sprawach. Powiedział, że już na wspólnym 

posiedzeniu komisji odczytał pismo Wojewody, który wskazał nam uchybienia w poprzedniej 

uchwale. Komisja Oświaty zebrała się, aby je przeanalizować i poprosił przewodniczącego 

komisji o przedstawienie wniosków. 

Artur Winogrodzki – radny 

Powiedział, że na posiedzeniu komisji zostały przeanalizowane uwagi złożone przez 

Wojewodę. Po obradach udało się dojść do konsensusu. Przy wsparciu pani inspektor oświaty 

udało się dostosować uchwałę tak jak wymagają tego przepisy.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. Oświaty 

Wyjaśniła, że chodzi o zapis mówiący o tym, że warunkiem pobierania stypendium jest 

uczęszczanie do szkół zlokalizowanych w gminie Zławieś Wielka, został on usunięty z 

uchwały. Dlatego o stypendium kogą ubiegać się uczniowie uczęszczający do szkół 

podstawowych i gimnazjum niezależnie czy szkołą znajduje się w naszej gminie czy też nie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt nie zgłosił się.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXVI/165/2016 w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej 

o charakterze motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych 

zamieszkałym w Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu 

postępowania w tych sprawach została przyjęta przy 11 głosach za i 2 przeciw. 

Ad. 4 Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił ww. informację. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję.  

Wioleta Warzocha – radna 

Poprosiła, o więcej informacji na temat ośrodków zdrowia na terenie naszej gminy, a 

dokładnie na temat rehabilitacji. 

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że było to w zasadzie takie pierwsze konkretne spotkanie w tej sprawie. Propozycja 

jest taka, aby rozbudować ośrodek w Górsku i w tym obiekcie uruchomić rehabilitację. Nie 

rozmawiano jeszcze o tym, kto będzie finansował tę budowę i z jakich środków. Dodał, że na 

ile się da, to będzie wspierał tę inicjatywę. Na razie nic więcej nie wie.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał o chodnik w Rzęczkowie i o efekty rozmów w sprawie gazu w szkole w Przysieku.  

Jan Surdyka – wójt 

Jeśli chodzi o chodnik to jest taka propozycja, aby wykonać go z dwóch źródeł finansowania. 

Pierwsze to być może Urząd Marszałkowski w ramach ZIT-ów, ale jeszcze nie wiadomo, czy 

Komisja Europejska wyrazi na to zgodę. Drugie źródło, to wspólna inwestycja z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w ramach DIS-u czyli Drogowej Inicjatywy Samorządowej. Udział 

Zarządu to 40% a gminy 60%.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przy okazji zapytał, czy była rozmowa z Marszałkiem na temat remontu tej drogi 

wojewódzkiej, przy której ma powstać chodnik.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że jeszcze takiej rozmowy nie było, ale Marszałek nie przedstawił zadań na 

2017 rok, więc nie wie co się w nich znajduje. Jeśli chodzi o gaz, to jak zawsze chodzi o 

pieniądze. Ponieważ Spółdzielnia Mieszkaniowa w Górsku ma różne propozycje ogrzewania 

a gaz ziemny cenowo od nich nie odbiega. Mają odbyć się jeszcze spotkania w tym temacie. 

Jeżeli jednak cena zaproponowana przez prezesa Latanowicza, będzie korzystna, to 

oczywiście gazociąg zostanie pobudowany aż do Górska. Jeśli chodzi o szkołę, to projekty są 

już skończone i nie ma zagrożenia przekroczenia dostarczenia gazu do szkoły w Przysieku.  

Wioleta Warzocha – radna 
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Zapytała, kiedy kończy się umowa z firmą NEUCA, która obecnie zajmuje się ośrodkami 

zdrowia. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że w 2018 roku. Dodał, że firma próbuje zatrudniać nowych dodatkowych 

lekarzy, niestety nie ma chętnych na pracę na wsi. Stwierdził, że jego zdaniem prowadzenie 

ośrodków na wsi jest bardzo trudne. Jeśli chodzi o rozbudowę Górska i uruchomienie 

rehabilitacji w ośrodku zdrowia nie ma jeszcze żadnych konkretów. Padł pomysł i trwają 

prace nad jego rozwinięciem. Nic więcej nie może w tej sprawie powiedzieć bo nic więcej nie 

wie.  

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Zgłosił problem z lampą w Cichoradzu, która została uszkodzona w czasie wypadku.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że sprawą zajmuje się już pan Chojnacki. 

Marek Lipiński – mieszkaniec 

Zapytał o spotkanie z GDDKiA  i wyniki rozmów na temat przebudowy drogi nr 80 oraz 

likwidacji niebezpiecznych skrzyżowań.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych zostało wysłane pismo w którym 

wskazano niebezpieczne miejsca na drodze nr 80. Zostało ono wysłane ponad miesiąc temu, 

ale do dnia dzisiejszego nie dostaliśmy odpowiedzi. Wyjaśnił, że 2 razy dzwonił już w tej 

sprawie, ale również nie przyniosło to pozytywnego efektu. Uzyskał tylko informację, że 

GDDKiA przymierza się do kapitalnego remontu tej drogi w latach 2018-2019. Nasi 

pracownicy przygotowali wykaz niebezpiecznych skrzyżowań, ale póki co nie możemy nic 

zrobić. Musimy czekać na decyzje GDDKiA.  

Marek Lipiński – mieszkaniec 

Powiedział, że w lipcu odstał odpowiedź od dyrekcji, że na 2017 przewiduje się remont 

skrzyżowania w Przysieku i zamontowania sygnalizacji świetlnej.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że czeka na odpowiedź z GDDKiA i ma nadzieję, że będzie ona pozytywna. 

Stwierdził, że jeżeli będą naciski z różnych stron na dyrekcję, to być może wspólnie uda się 

coś osiągnąć. Odbiegając od tematu powiedział, że jeśli chodzi o stypendia dla uzdolnionych 

uczniów to będzie się temu przyglądał i jeśli wpłynie dużo wniosków to postara się w 

przyszłości zabezpieczyć większe środki w budżecie na ten cel.  

Ad. 6. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że obrady sesji zostały wyczerpane i o godzinie 14.57 zamknął obrady XXVI sesji 

Rady Gminy. 
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